
 
 

Referat 
 
 

Dialogmøde og skolebestyrelsesmøde mandag den 
den 7. juni 16.00- 18.00, 2021 

 
 
 

 
STED: Aulaen på Hjallerup Skole 

 
 
 
 
DELTAGERE 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Annemette M. G. Hansen               HJ  Rasmus Kyvsgaard-Elsberg FL  
Malene Frølund               HJ Afbud Susanne Jensen KL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Henrik Lykke FL Afbud Ledere:   
Peter Enevold Pilgaard FL Afbud Peter Tanbæk FL  
Mads U. H. Pedersen FL Afbud Helle Faber KL  
Mette Thaarup KL  Michael Ring HJ  
Birgitte Lorentzen          KL Afbud Rie Dam Vineke HJ  
Laila Hejlesen KL     
Elever:   Pia Bering   
 FL  Hans Jørgen Bæk   
 HJ     
 KL     

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 

      
 
16.00-17.30 

1. Dialogmøde vedr. specialundervis-
ningsstruktuen. 
Gæster: Gitte Møller Thomsen 
             Carsten Otte  
Jeg har vedhæftet de bilag der pr. er 
fabrikeret vedr. specialundervisnings-
strukuren: 
- Personalet bud på de 5. mål 
- Skolebestyrelses skriv 

 
 
 
 
 
 
Det var en god proces og en god dialog på 
mødet. 



Side 2 
 

- Henvendelse fra personalet i K. 
Klassen. 

- Høringssvar vi har sendt tidligere 
 
 

 
 
 
   
 
 
2. Sager/Orientering    
 
Der er lavet en aftale med regeringen og 
andre partier om mulighed for at afkorte 
skoledagen. Se vedhæftede. 
Det der berører os i hovedtræk er: 

- Mulighed for at afkorte skoledagen, 
da alt understøttende undervisning 
må konverteres om til 2- lærerord-
ning, turboforløb m.m. 

- Timer til de forskellige fag må æn-
dres, dog skal vi følge vejledende 
timetal i dansk, matematik og hi-
storie. 

- Man slækker på kravet om linjefag 
eller linjefagsgivende kompetencer. 

- Der er ikke krav om elevplaner og 
kvalitetsrapport. 

 
Opmærksomhedspunkter hvis vi vælger at 
gøre brug af ovenstående: 

- Buskørsel 
- Børnene skal møde i SFO’en tidli-

gere. 
- Vi skal ikke forvente at få ekstra 

økonomi til ændringerne. 
 
Carsten Otte vi foreslå børne- og skole-
udvalget på tirsdag, at det bliver de enkel-
te skoler, der tager beslutningen om hvad 
de gør. 
 
Jeg vil gerne vi lige drøfter det på man-
dag, og får taget en beslutning om, I sy-
nes, det er noget vi skal gøre, hvis børne- 
og skoleudvalget giver os tilladelse til det. 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Skolebestyrelsen gav de enkelte skoler 
lov til at udnytte muligheden for at kon-
vertere den understøttende undervisning 
om til lektioner med to voksne. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Side 3 
 

 
 
        
3. Orientering 
 
          Personalesituationen / Nyt fra 
          skolerne/SFO 

 
 
    
 
4.  Formanden 

         

 
 
 
 
 
 
Der er stillingsopslag som pædagog i 
SFO’en i Hjallerup og et stillingsopslag 
som læsevejleder på Hjallerup Skole. 
 
 
 
Intet.  

5. Eventuelt. 
           

Intet 

        
 

Næste skolebestyrelsesmøde er onsdag 
den 16. juni med spisning  

 

 
Udgivelsesdato:      Referent: Hans Jørgen 
 


